
ový průzkum od YOO.cz odhalil, že devět z deseti 
Čechů považuje za nevěru, když se člověk s někým 
tajně schází za účelem sexu, a podle většiny 
nehraje roli, jestli jde o city. Jakou váhu má věta 
„byl to jenom sex“ pro tebe?

Tu nechce slyšet nikdo, ale napadá mě ještě horší: „Zamiloval jsem 
se do někoho jiného.“ Při jedné krvácí ego, při druhé srdce… Jak 
jsem poetická! Pravdou je, že člověk prostě nechce krvácet z ničeho.

Kvalifikuje se podle tebe jako nevěra i vztah platonický?
Myslím, že ne, můžeme mít i touhy, které se nezrealizují. Hlavně 
bych platonickou lásku nikomu nevěšela na nos. Není nutné hned 
partnerovi všechno říct, když je to nevinné jako „platonická láska“.

Žárlivost: Zabiják, nebo koření vztahu?
Jak kdy, jak pro koho. Někomu to koření zkazí jídlo a jiný má zase rád 
věci trošku spicy. Ideální je být s tím, pro kterého kořeníme akorát. F
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Když přijde 
řeč na pozornost, 
co partner věnuje 
jiným ženám, kde 
leží zdravá hranice 
tolerance?
Jsem ráda, pokud je 
partner komunikativní 
a chová se k ženám 

hez     ky, ale někdo to umí přehnat do chlípnosti, což 
není hot pro nikoho. Hranice tolerance je flirt, který 
je nevinný a nezávazný v daný moment. Jestli jsme 
se dohodli na monogamním vztahu, dohoda platí. 
Usmívej se klidně, na koho chceš, jen nezacházej 
dál a nedělej z dua kapelu.

Každý třetí dotázaný v průzkumu považuje 
za vhodné pátrat po důkazech, třeba 
v mobilu svého protějšku. Podívala by ses?
No jasně! (směje se) To je daň za lhaní. Respektuj 
moje hranice a já budu respektovat tvoje. Když 
zavětřím podvod a potřebuju se rozhodnout, co 
dál, tak se tam kouknu. Štěstí ale v cizím telefonu 
nikdy nenajdeš. Asi by bylo potřeba odejít už při 
pode  zření. Většinou to cítíme správně.

Co bys dělala, kdybys naopak přistihla svého 
kluka, jak se ti hrabe v telefonu?
Nejspíš bych se nas*ala. Ale já jednám na rovinu. 
Nepodvádím, protože se mi nechce lhát. Vyžaduje 
to hodně energie, kterou se mi na takové nesmysly 
nechce mrhat.

Říká se, že z rozbitého hrnku už se nenapiješ. 
Myslíš, že se dá nevěra prostě odpustit?
Esther Perel píše, že ano. Když jsem já přišla na 
nevěru, tak bych Esther tu knihu omlátila o hlavu. 
A pak i sobě a jemu. Pokud jsou lidé ochotní, věřím, 
že to je možné. Tedy v případě, že to byla jedno-
rázovka nebo něco krátkého, odpouštět paralelní 
vztahy je podle mě nezdravé.

Existují polehčující okolnosti?
Podívej se, nevěra nikdy nebude příjemná, ale jsou. 
Když třeba cítím, že svého partnera nepřitahuju, 
a jsem frustrovaná, anebo můj partner nechce 
mít sex, tak malému „načechrání pírek“ rozumím.

Co je dalším spolehlivým zabijákem vztahu?
Nuda a rutina. Jiskra vypadá jinak v různých fázích 
vztahu, ale není dobré na ni zapomínat.

A zabijákem sexu?
Předvídatelnost. Nic horšího, než když znáš pře -
dem pětikrokový manuál, jak se dobrat k orgasmu. 
Jesus, try something else, man!

Může vlastně sex vstát z mrtvých?
Může. Ale je to útrpné a mně se většinou nechce 
resuscitovat. Nemám na to trpělivost. (směje se)
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Volá Evelyn, 
inženýrka srdce

N

„Nic horšího, 
než když 
znáš předem 
pětikrokový 
manuál, 
jak se dobrat 
k orgasmu.“

O lásce a sexu se spoluautorkou podcastu jauuu, 
PS: to bolelo (a mou osobní bohyní).
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